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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 8. 

 

2023. gada 30. martā  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Rihards Gorkšs, Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne. 

 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

Baložu vidusskolas direktore Vita Broka.  

 

Pieaicinātās personas – K.Ā., U.K.  

 

Citi deputāti – Andris Ceļmalnieks (Daugmales pamatskolas direktors).  

 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - Baložu vidusskolas pretkorupcijas pasākumu plāna atslaite par 2018.-

2022. gadu;  

2. Informatīvs -  Daugmales pamatskolas pretkorupcijas pasākumu plāna atskaite par 

2022. gadu;  

3. Informatīvs - Reģionālās pašvaldības policijas pretkorupcijas pasākumu plāns 2019.- 

2022.gadam;  

4. Informatīvs - Reģionālās pašvaldības policijas atskaite par aprīļa mēnesi;  

5. Par privātpersonas (I.N.) apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu;  

6. Par A.K. iesnieguma noraidīšanu;  

7. PIEBALSOJAMAIS - Par A.Č. apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu.  
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Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Viņš informē, ka iesniedzis priekšlikumu par darba 

kārtības papildināšanu ar vienu  piebalsojamo jautājumu.  

 

Jautājumu par darba kārtību un priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Drošības komitejas darba kārtībā iekļaut piebalsojamo 8.jautājumu,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu 

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtību sakārto atbilstoši tam, un V. Pozņaks aicina balsot par 

papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 18. maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

 

1. Informatīvs - Baložu vidusskolas pretkorupcijas pasākumu plāna atslaite par 2018.-

2022. gadu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:12) 

 

Vita Broka sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Vita Broka. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Baložu vidusskolas pretkorupcijas pasākumu plāns 2018.-2022.gadam  izpilde, 

pieņemta zināšanai 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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2. Informatīvs -  Daugmales pamatskolas pretkorupcijas pasākumu plāna atskaite par 

2022. gadu  

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:08:50) 

 

Andris Ceļmalnieks sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Andris Ceļmalnieks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Par Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Daugmales pamatskolas pretkorupcijas pasākumu plāna atskaite 2022.gadam, 

pieņemta zināšanai 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

3. Informatīvs - Reģionālās pašvaldības policijas pretkorupcijas pasākumu plāns 2019.- 

2022.gadam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:22:08) 

 

Māris Bomiņš sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Par Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Reģionālās pašvaldības policijas pretkorupcijas pasākumu plāns 2019.- 2022.gadam, 

pieņemts zināšanai 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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4. Informatīvs - Reģionālās pašvaldības policijas atskaite par aprīļa mēnesi (Jautājuma 

izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:34:15) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:30:35) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš, sniedz Reģionālās pašvaldības policijas atskaiti  par aprīļa 

mēnesi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš. 

 

Debašu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Par Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Reģionālās pašvaldības policijas atskaite par 2023.gada aprīļa mēnesi, pieņemta 

zināšanai 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

5. Par privātpersonas (I.N.) apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:47:28) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne.  Ķekavas novada pašvaldībā saņemts I.N. 2023.gada 

15.marta iesniegums, kurā lūgts atcelt pilnā apjomā Ķekavas novada būvvaldes 2023.gada 

13.februāra lēmumu. Ir sagatavots lēmumprojekts par prasījuma noraidīšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Arnolds Keisters, Jānis Zvaigzne, Voldemārs Pozņaks, Gatis 

Līcis.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atbalstīt izstrādāto lēmumprojektu 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:22  līdz plkst. 10:30.   
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6. Par A.K. iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:04:34) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 17.janvārī 

saņemts A.K. iesniegums, kurā lūgts pilnībā atcelt Ķekavas novada pašvaldības būvvaldes 

2022.gada 19.decembra lēmumu “Par patvaļīgās būvniecības radīto seku novēršanu 

nekustamajā īpašumā ,,Meža Noras”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Jānis Zvaigzne, Voldemārs Pozņaks, K.Ā., U.K. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Jautājumu atkārtoti izskatīt nākamajā Drošības komitejas sēdē. 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), "Nepiedalās" – 

nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Par balsojumu izsakās Arnolds Keisters – no balsojuma atturējos, pilnībā pietika ar 

iesniegtajiem pierādījumiem, ko ir savākušas pieaicinātās personas no iedzīvotāju puses. 

Uzskatu, ka šis jautājums nebija vairs jāizskata atkārtoti Drošības komitejā. Un tas nav pareizs 

pašvaldības strādāšanas stils attiecibā pret iedzīvotājiem.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:57  līdz plkst. 12:07.   
 

 

 

 

 

 

 

7. Par A.Č. apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:30:35) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 28.martā 

saņemts A.Č. iesniegums, kurā apstrīdēts Ķekavas novada pašvaldības būvvaldes 2023.gada 

28.februāra lēmums un lūgts izsniegt atļauju ēkas pārbūvei. Pašvaldība precizē iesniedzēja 

lūgumu kā prasījumu par tāda labvēlīga administratīvā akta izdošanu, ar kuru tiktu izdota 

būvatļauja ar projektēšanas nosacījumiem būvprojektam “Dzīvokļa Nr.2 pārbūve” 

nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 4, Baložos, Ķekavas. Ir sagatavots lēmumprojekts par 

atteikumu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Jānis Zvaigzne, Voldemārs Pozņaks, Elīna Rasnace, Arnolds 

Keisters. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atbalstīt sagatavoto lēmumprojektu. 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.12:32 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


